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Betreft : Hu isvesti n g ten n isveren ig i n g Westeruoort (TVW)

Geachte leden van de gemeenteraad,

Enkele weken geleden ontvingen wij bericht van Geft Jan Nust van lStroom over het
begrotingsvoorstel voor het nieuwe sportcomplex dat binnenkort in de gemeenteraad
besproken zal worden.

W'lj richten ons in deze brief tot u, omdat wij als vereniging nogmaals nadrukkelflk
kenbaar willen maken dat wij op de huidige locatie willen blijven.

Al 3 jaar geleden heeft ÏVW aangegeven dat zij oog heeft voor de problematiek van de
gemeente om grond beschikbaar te kr'rjgen voor woningbouw. Destijds is door TVW en
Wesstar een advies opgesteld waarbij ïVW en de korfbalvereniging samen op de huidige
locatie van TVW gehuisvest konden worden. Dit advies is aan de wethouder gestuurd,
maar er is nooit iets mee gedaan en er is zelfs nooit reactie op gekomen.

Op 23 december 2021 heeft TVW een brief gestuurd aan de wethouders Sluiter en
Breunissen over de wens om op de huidige Iocatie te blijven, met de argumenten
hiervoor. Ook op deze brief is geen reactie gekomen. Wel is de brief en het standpunt
van TVW meerdere malen besproken met Gert Jan Nust van lStroom.

Maar ook nu zien we in de voorstellen en het begrotingsplan geen enkele voetnoot terug
dat TVW sterk hecht aan de huidige locatie.

Daarom richten wij ons nu rechtstreeks tot de gemeenteraad.

Waarom hecht WW zo sterk aan de huidige locatie?

Allereerst omdat wij nu op een mooie locatie zitten met 8 banen.

Deze I banen maken het mogelUk dat TVW meedoet aan de competitie, dat er
clubtoernooien georganiseerd kunnen worden, dat er - ook in competitietijd - recreatief
getennist kan worden en dat we een vereniging zijn met een eigen identiteit.

Ook maakt de huidige locatie het mogelijk om als vereniging te groeien. En zowel op
basis van het inwoneraantal van Westervoort, als op basis van de vooziene groei van
het aantal woningen, is deze groei zeker mogelijk. De coronatijd heeft taten zien dat
meer inwoners van Westervoort on2e vereniging weten te vinden, deze groei hebben we
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vast weten te houden. Ook hebben we afgelopen jaar meer competitieteams gehad dan
ooit tevoren.

En met een nieuwe woonw'rjk in de omgeving van het tennispark in het vooruitzicht
denken wij dat we uniek gepositioneerd zijn om nieuwe leden aan te trekken en zo onze
maatschappelijke betekenis voor de inwoners van Westervoort in te vullen.

Waarom kan dat niet in een sportcomplex met een ooen club gedachte?

In de plannen zoals ze nu op tafel liggen is op het nieuwe sportcomplex voozien in 4
tennisbanen.

- Met de huidige 8 competitieteams is dit echt het minimale aantal banen dat nodig
is om aan de competitie mee te kunnen doen. Het zou ons meteen beperken in de
groei van het aantal competitieteams, omdat we deze dan niet kwijt kunnen op 4
banen.

- Met 4 banen ligt in competitietijd ook gelijk het recreatieve tennis stil op de
competitieavonden, 75o/ovàn onze leden speelt recreatief tennis.

- Hierdoor worden we sterk beperkt in het organiseren van club- en open
toernooien.

- Met 4 banen zijn we direct gelimiteerd in de groei van het aantal leden van onze
vereniging, Er is op het nieuwe complex geen ruimte voor uitbreiding,

- Tennisverenigingen werken met een reseruerÍngsssyteem voor de banen
(afhangen). In een open club gedachte kan iedereen gebruik maken van de
banen, wat niet te combineren is met een reserveringssysteem.

- Maar bovenal zijn we een vereniging en dat willen we blijven. Als kleine speler op
een groot sportcomplex - zeker in samenhang met bovenstaande argumenten -
raak je je verenigingsgevoel kwijt. En we zijn bang dat we daardoor juist leden
kwijt raken eerder dan dat we er nieuwe leden bij krijgen.

In de hele regio is geen sportcomplex te vinden met de open club gedachte, waar een
tennisvereniging onderdeel van uitmaakt. Los van het feit dat de meeste sportcomplexen
met een open club gedachte het niet voor elkaar gekregen hebben om de'open club'
gedachte vorm en inhoud te geven. In de praktijk zijn het meerdere losse verenigingen
op een locatie.

Dit gebrek aan positieve eruaringen met een sporteomplex met open club gedachte,
gecombineerd met de evidente voordelen van onze huidige locatie sterkt ons in onze
wens om aan de Brouwerslaan te blijven.

Maar padel op de huidioe locatie is toch niet haalbaar?

Dat klopt, het onderzoek naar de geluidsbelasting van Padel op onze huidige locatie, dat
met medewerking van de gemeente is uitgevoerd, heeft tot onze teleurstelling
aangetoond dat dit binnen de huidige grenzen niet mogelijk is. Maar in al onze
communicatie hebben we altijd aangegeven dat onze wens om op de huidige locatie te
blijven, wens nummer 1 is. Eventuele aanleg van Padel banen was een manier om
nieuwe leden te werven en een nieuwe doelgroep te bereiken, dus als middel tot groei.

Nu Padel niet haalbaar blijkt, zullen we naar andere manieren moeten zoeken om te
groeien en die mogelijkheden zien w'rj - ook zonder Padel - zeker.

Het feit dat Padel op de huidige locatie niet mogelijk is verandert dus niets aan onze
argumentatie om aan de Brouwerslaan te blijven. Een argumentatie die wij door de jaren
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heen ook steeds gevoerd hebben. We krijgen nu sterk het gevoel dat de gemeente in
gedachte er van uit gaat dat ons vestigingsstandpunt aan de mogelijkheid van het
aanleggen van Padelbanen hangt en dat is peftinent onjuist.

Wij vragen u dan ook om onze argumenten serieus mee te wegen in de besluitvorming.

3 jaar geleden hebben we met ons advies om korfbalvereniging Wesstart te huisvesten
op onze locatie al aangetoond dat we bereid zijn mee te denken met de gemeente en dat
we bereid zijn om ook op onze huidige locatie wat in te dikken.

Deze bereidheid hebben we nog steeds.

Maar zoals de plannen op het nieuwe sportcomplex er nu voorstaan, zien wij het als
grote bedreiging voor ons voortbestaan als verenigng.

In afwachting van jullie reactie,
met vriendelijke groet,

Roel Tang voorzitter TVW,
Ariëtte Verhaar, secretaris
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